

**Plats:** Skype  
**Datum:** 10 december 2017  
**Tid:** 09:00 - 19:00

**Närvarande:** TM Tua MALMBERG (ordförande)  
JT Jesper THUNSTRÖM (kassör; ordinarie ledamot)  
KK Karolina KRAFT (ordinarie ledamot)  
GD Gustav DAHLQUIST (ordinarie ledamot)  
VP Viktorija PESIC (ordinarie ledamot)  
ES Elliott SYRÉN (ordinarie ledamot)  
LE Lina ELFVIN (generalsekreterare)

**Underskrifter:**

**Paragrafer:** §§ 1-16

**Sekreterare** Tua Malmberg (TM)  
Stockholm 24 januari 2018

**Ordförande** Tua MALMBERG (TM)  
Stockholm 24 januari 2018

**Justerare** Viktorija PESIC (VP)  
Stockholm 4 februari 2018

Sekreterares signatur



Ordförandes signatur



Justerandes signatur

Viki Pešić

### § 1. Mötets öppnande

Ordförande TM hälsade mötesdeltagarna välkomna och öppnade mötet 10.05.

### § 2. Val av ordförande för mötet

Styrelsen beslutade med acklamation  
att *välja* TM till mötets ordförande.

### § 3. Val av sekreterare för mötet

Styrelsen beslutade med acklamation  
att *välja* SL till mötets sekreterare.

### § 4. Val av justerare för mötet

Styrelsen beslutade med acklamation  
att *välja* VP till mötets justerare.

### § 5. Fastställande av röstlängd

Styrelsen beslutade med acklamation  
att *fastställa* röstlängden till fyra (6) personer.

### § 6. Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutade med acklamation  
att *fastställa* den av TM framlagda dagordningen med tillägg.

### § 7. Uppdatering från kansliet

LE och TM meddelade styrelsen om hur det ekonomiska läget såg ut. LE berättade att det eventuellt skulle bli svårt för organisationen att betala ut hennes lön i december, men att samtliga fakturor ställts ut till samtliga skolor som deltagit vid de regionala sessionerna. LE meddelade även att föreningen utan problem skulle kunna betala skatt i tid efter de åtgärder som vidtagits av presidiet i samråd med generalsekreteraren.

### § 8. Uppdatering från presidiet

TM redogjorde för vad presidiet diskuterat under sitt möte i november. TM och Sofie Lundgren (SL) hade tillsammans genomfört en behovsanalys för styrelsen, en behovsanalys för organisationen i stort, en grundlig genomgång av den ekonomiska situationen samt en utvärdering av det gångna årets genomförda arrangemang.

### § 9. Budget 2018

Efter en diskussion om det svåra ekonomiska läget valde styrelsen att införa ett nationellt köpstopp, efter det köpstopp som införts för styrelsen i november, för hela organisationen. Karolina Kraft (KK) och Jesper Thunström (JT) fick i uppdrag att kommunicera ut detta till de regionala styrelserna.

Sekreterares signatur



Ordförandes signatur



Justerandes signatur



Styrelsen diskuterade hur den ekonomiska situationen kan förbättras på sikt och beslutade tillsammans med LE att se över det ekonomiska läget, ekonomisk policy samt föreningens redovisningssystem.

#### § 10. Urval av delegationer till den Nationella Sessionen

Styrelsen beslutade att välja fem skolor från varje region, enligt varje jurys rekommendationer.

Skolorna som valdes till den Nationella Sessionen i Göteborg är:

Minervagymnasiet  
Baldergymnasiet  
Jämtlands Gymnasium Wargentin  
Dragonskolan  
Skvadern  
IEGS  
VRG Djursholm  
Enskilda Gymnasiet  
S:t Eskils Gymnasium  
VRG Jarlaplan  
Sigrid Rudebecks Gymnasium  
IHGR  
Mikael Elias Gymnasium  
Bäckängsgymnasiet  
ISGY  
ProCivitas  
Malmö Borgarskola  
St Petri Skola  
Haganässkolan  
Malmö Idrottsgymnasium

#### § 11. Hemsida + medlemsregister

Styrelsen arbetade tillsammans fram en struktur för hur den nya hemsidan ska se ut samt vad den ska ha för innehåll. Hemsidan väntas bli klar under våren.

#### § 12. RS-utvärdering

Styrelsen genomförde en utvärdering av den egna insatsen under de regionala sessionerna. Vidare utvärdering ska ske efter projektledarutvärderingarna genomförts.

#### § 13. Medlemsrekrytering

GD uppdaterade styrelsen om hur arbetet gick med medlemsrekryteringskampanjen på sociala medier. Samtliga ledamöter uppfattade rekryteringsprocessen som långsam och att den var svår att få igång. Styrelsen var även överens om att det var svårt att få kontakt med de regionala styrelserna

Sekreterares signatur



Ordförandes signatur



Justerandes signatur



i processen och hoppades att det nationella köpstoppet inte skulle påverka medlemsrekryteringen ytterligare.

#### § 14. Internkommunikation

Samtliga ledamöter var överens om att arbetet med veckomöten bör utvecklas vidare. Samtliga ledamöter var även överens om att viktig information behöver kommuniceras ut så snart som möjligt. TM lovade att försöka vara snabbare med att kommunicera ut viktig information, men poängterade också att det är svårt att kommunicera med styrelsen i situationer då all arbetstid måste ägnas åt att lösa ett problem.

#### § 15. Årsmötets läge

VP fick i uppdrag att fråga vilka medlemsföreningar som skulle kunna tänka sig att arrangera årsmötet 2018.

#### § 16. Mötet avslutades

Sekreterares signatur



Ordförandes signatur



Justerandes signatur

Viki Pešić